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PvdA, woordvoerder Fred Rijkens 

1. In 2017 heeft mijn fractie bij monde van Roel Bergman gevraagd naar de situatie 
rond het illegaal gebruiken van gronden ivm de mogelijkheid tot het uitrijden van 
mest. Er is toen geantwoord dat er in onze gemeente zich niet van dat soort 
situaties voordeden en dat de gemeente dit verder in de gaten zou houden. Nu 
blijkt dat deze vorm fraude zich mogelijk ook voordoet in onze gemeente. Vraag 
is dan hoe het College sinds de toezegging uit 2017 zich gekweet heeft van haar 
taak op dit vlak en hoe het dan toch mogelijk is dat deze situatie zich hier 
mogelijk voordoet 

2. De fractie van de PvdA hoort uit voor mijn fractie niet verifieerbare bronnen dat 
ambtenaren ook in onze gemeente wel degelijk hebben vastgesteld dat ook in 
onze gemeente zich dit soort economische delicten zich voordoen maar dat zij 
niet optreden omdat ze geen steun ondervinden van het College. Om 
misverstanden en onjuiste informatie te voorkomen wil mijn fractie graag weten of 
het College of leden van het College in dde periode vanaf 2017 ook meldingen 
van ambtenaren hebben gekregen van vermoedens of feitelijke situaties die 
betrekking hebben op deze problematiek. Wij stellen deze vragen naast de 
schriftelijke vragen die we hebben gesteld gezien de geluiden die wij hebben 
opgevangen omtrent het mogelijk gedogen van ongewenste sitauties. Wij zien 
graag ook de vragen nog beantwoord 
 

 PvdA, woordvoerder Onno Bordes 
1. Moratorium provincie Overijssel zonnepanelen. Op 12 oktober heeft de provincie 

een verbod uitgevaardigd op verdere ontwikkeling van zonneparken op agrarisch 
gebied.     Vraag: In hoeverre is dit besluit van invloed op onze eigen 
zonnepark initiatieven en met name op de kleinschalige buurtschap 
zonneparken? 

2. Mediabeleid. Onze fractie constateert dat er allerlei activiteiten gaande zijn op het 
gebied van communicatie via de media. Er wordt gewerkt aan een nieuwe 
website, we hebben inmiddels een politiek journalist, er is onvrede van de 
redacties van lokale nieuwssites en er zijn ernstige zorgen over de toekomst van 
de lokale omroepen. Het lijkt erop dat al deze activiteiten zich bijna autonoom 
ontwikkelen.  

3. Vraag: Hoe gaat het college ervoor zorgdragen dat de beleidsvisie, die voor 
december 2023 is beloofd niet achter de feiten aanloopt en op basis waarvan 
wordt nu sturing gegeven aan de lopende ontwikkelingen? 
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CDA, woordvoerder Yvonne Nijhof  
Onlangs is er een gesprek geweest tussen ons College en het bestuur van de Stichting 
Twickel waarin is afgesproken met elkaar gesprekken aan te gaan over een pact Twickel 
2.0. Hiervoor verwachten beide partijen een jaar jaar nodig te hebben. Tijdens dat jaar 
wordt de pro forma opzegging van het erfpachtrecht voor de terreinen van Rood Zwart 
bevroren. 
Het  CDA heeft de volgende vragen: 

• Wat is er nu feitelijk bereikt want de einddatum van de erfpacht is niet veranderd 
• Wat gaat u er aan doen deze onzekerheid weg te nemen en op korte termijn met 

een concrete oplossing te komen. 
 
In Beweging, woordvoerder Marianne Hutten 
Ik heb in september een technische vraag gesteld over boeren die zonder toestemming 
overheidsgrond als eigen landbouwgrond registreren waarmee zij subsidie aanvragen 
waarop ze dus geen recht hebben (want niet hun grond) en meer mest kunnen uitrijden. 
Ik heb gevraagd hoe dat in onze gemeente zit. Het antwoord was (26 sep) dat het bij de 
gemeente niet bekend is of er gemeentelijke percelen worden opgegeven. Een paar 
dagen later (30 sep) staat er een groot artikel in de Tubantia over Platform Investico die 
hier onderzoek naar gedaan heeft waaruit blijkt dat er grootschalig percelen zonder 
toestemming worden opgegeven. Voor Hof van Twente werden specifiek een vijftal 
locaties bij naam benoemd. Mijn vragen hierover: 

1. Waarom kan Platform Investico dit wel onderzoeken en weten wij dit zelf niet? 
2. Klopt het wat Platform Investico heeft geconstateerd? Anders gezegd: kan de 

gemeente deze onderzoeksresultaten controleren voor deze vijftal locaties? 
3. Nu we dit weten: wat gaat de gemeente hieraan doen? 

(digitale link naar het betreffende artikel: 
Boer Gilbert uit Albergen verontwaardigd over beschuldigingen van fraude | Leestips | 
tubantia.n 
 
In Beweging, woordvoerder Mathijs Gelen 
Afgelopen week heeft de regionale adviesorganisatie Vizier Oost in samenwerking voor 
de provincies Gelderland en Overijssel de Welzijnsmonitor LHBTIQA+ 2023 uitgebracht. 
In deze monitor staat op bladzijde 60 dat de gemeente Hof van Twente sterk achteruit is 
gegaan in ‘’ervaren veiligheid en acceptatie’’ onder deze groep mensen, ten opzichte van 
2021.  
 
SP, woordvoerder Herman Kalter 
Rood Zwart / Gemeente / Twickel: 
Gesprek 2 oktober 2023 college en Twickel inzake erfpacht Rood Zwart / Scheetheuvel. 
Wat is er exact afgesproken, behalve 1 jaar verlenging? Gezamenlijke communicatie: 
hoe gaat dat in de praktijk? Wiens portefeuille is het? 
Afval op diverse plaatsen buiten de containers 
We hebben sterk de indruk en we krijgen ook diverse klachten (uit Goor en Delden) dat 
er weer veel afval buiten de diverse containers staat. 
Herkent college deze waarneming? Zo ja… wat doen we eraan? 
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